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"Winter Auction czy potiomkinowska wioska?&rdquo; Podoba mi siÄ™ ten podtytuÅ‚ artykuÅ‚u
napisanego przez anonimowego autora, a zamieszczonego na portalu
&bdquo;polskie.araby.com&rdquo;. Ja teÅ¼ siÄ™ juÅ¼ od jakiegoÅ› czasu zastanawiam, czy
dziwna aukcja (taki byÅ‚ tytuÅ‚ mojego tekstu po aukcji) nie okaÅ¼e siÄ™ jeszcze dziwniejsza.
Chodzi o to, Å¼e wÄ…skie grono wtajemniczonych osób od jakiegoÅ› juÅ¼ czasu wiedziaÅ‚o, Å¼e 
Adelita, formalnie sprzedana na zimowej aukcji na SÅ‚uÅ¼ewcu za 240 tys. euro, stoi nadal
nieodebrana w janowskich stajniach i nikt siÄ™ niÄ… nie interesuje. Podobnie byÅ‚o z BambinÄ…
(przyklepanÄ… mÅ‚otkiem aukcjonera za 90 tys. euro) i AmarenÄ… (za 35 tys. euro.).

Przez ostatni miesiÄ…c byÅ‚em w sanatorium, ale laptop miaÅ‚em ze sobÄ…. WiÄ™c 27 stycznia
wysÅ‚aÅ‚em na rÄ™ce peÅ‚niÄ…cego obowiÄ…zki prezesa SK Janów Podlaski, Grzegorza 
CzochaÅ„skiego, taki oto zestaw pytaÅ„: Jako wydawca i redaktor naczelny tytuÅ‚u prasowego
&bdquo;Hipologika.pl&rdquo; zarejestrowanego w SÄ…dzie OkrÄ™gowym w Warszawie VII
WydziaÅ‚ Cywilny Rejestrowy pod pozycjÄ… PR 20511 zwracam siÄ™ w trybie ustawy o prawie
prasowym o odpowiedzi na nastÄ™pujÄ…ce pytanie: Jaki jest obecny status klaczki Encarina? Czy
zostaÅ‚a sprzedana, a jeÅ›li tak, to do jakiego kraju i za jakÄ… sumÄ™?A jeÅ›li zostaÅ‚a
wydzierÅ¼awiona, to do jakiego kraju i na jakich warunkach: na jaki czas, za ile i czy umowa
przewiduje wypÅ‚ukiwanie zarodków?Do jakiego kraju zostaÅ‚a sprzedana Adelita?Do jakiego kraju
zostaÅ‚a sprzedana Amarena?Do jakiego kraju zostaÅ‚a sprzedana Bambina?Do jakiego kraju
zostaÅ‚a wydzierÅ¼awiona Pinga?  Pan prezes nie byÅ‚ Å‚askaw mi odpowiedzieÄ‡. Nie zdziwiÅ‚o
mnie to. Zenek Martyniuk polskiej hodowli koni arabskich jest tak wielkÄ… postaciÄ…, Å¼e nie
zniÅ¼yÅ‚ siÄ™ do odpowiadania na pytania posÅ‚ów, którzy specjalnie pofatygowali siÄ™ do
Janowa Podlaskiego jakiÅ› czas temu, to tym bardziej nie bÄ™dzie odpowiadaÅ‚ autorowi jakiegoÅ›
bloga. MógÅ‚bym na niego zÅ‚oÅ¼yÄ‡ skargÄ™ do sÄ…du administracyjnego, ale szkoda
howoryty. SkontaktowaÅ‚em siÄ™ z obecnym peÅ‚nomocnikiem ministra ds. hodowli koni, prezesem
PKWK Tomaszem Chalimoniukiem, i dowiedziaÅ‚em siÄ™, co siÄ™ dzieje. Ostatnio stadnina z
Arabii Saudyjskiej przesÅ‚aÅ‚a pismo z wyjaÅ›nieniami mniej wiÄ™cej takiej treÅ›ci: Å¼e
przepraszajÄ… za zwÅ‚okÄ™, ale potwierdzajÄ… decyzjÄ™ zakupu wymienionych trzech klaczy i
niebawem sfinalizujÄ… transakcjÄ™.   No to poczekamy. Co prawda ja, podobnie ja inni miÅ‚oÅ›nicy
koni arabskich, nie zmartwilibyÅ›my siÄ™, gdyby Adelita (nie ma jeszcze Å¼eÅ„skiego potomka), 
Bambina i Amarena pozostaÅ‚y w matecznym stadzie, ale gdyby tak siÄ™ staÅ‚o, naleÅ¼aÅ‚oby na
nowo oceniÄ‡ zimowÄ… aukcjÄ™. Na razie wiÄ™c wstrzymajmy siÄ™ z tÄ… korektÄ….Marek
Szewczyk
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